



MONDSCHEINABFAHRT ROTHORN MIT FONDUE

WAHRlich MAGISCHE MOMENTE ERLEBEN BEI DER MONDSCHEINABFAHRT AM ROTHORN.

BESCHREIBUNG

Mitten im Matterhorn Ski Paradise stehen und unter dem Schein des Monds in Begleitung des Pisten- und Rettungsdienstes die fast menschenleeren Pisten hinabgleiten. Auf Blauherd gibt es einen Apéro. Unten im Tal funkelt romantisch das nächtlich beleuchtete Zermatt. Am Ende der Piste wartet ein heisser Glühwein und anschliessend wird im Restaurant Ferdinand by CERVO ein traditionelles Schweizer Fondue serviert.

DATEN

20. & 21. Januar 2027
21. März 2027

PREISE

Erwachsene: CHF 96.50
Kinder 9 bis 15.99 Jahre: CHF 76.00

**weitere Getränke, sowie Dessert können direkt im Restaurant bestellt und bezahlt werden. Angebot ausschliesslich für Skifahrer & Snowboarder ab 9 Jahren.*

RESERVATION / INFORMATION

Stirn- oder Taschenlampe empfohlen.

Treffpunkt: 18.30 Uhr an der Talstation Sunnegga-Rothorn; Abfahrt 19.00 Uhr

Buchung: Bis 17.00 Uhr am Vortag bei den Zermatt Bergbahnen oder online matterhornparadise.ch/webshop

Im Falle von ungünstigen Wetterbedingungen, z.B. starkem Wind oder grosser Kälte, behalten wir uns vor, die Abfahrt aus Sicherheitsgründen ab Blauherd durchzuführen.

Weitere Information: matterhornparadise.ch

EXPERIENCE SOME REAL MOMENTS OF MAGIC ON THE MOONLIGHT DESCENT ON THE ROTHORN.

DESCRIPTION

You're in the middle of the Matterhorn Ski Paradise. In the light of the full moon you glide down the almost deserted pistes accompanied by members of the Zermatt Piste Patrol. On Blauherd awaits an Aperitif. Down in the valley you can see the lights of Zermatt twinkling romantically. At the end of the piste, warm up with a mulled wine on the terrace before enjoying a traditional Swiss fondue at the restaurant Ferdinand by CERVO.

DATES

20 & 21 January 2027
21 March 2026

PRICES

Adults: CHF 96.50
Children aged 9 to 15.99: CHF 76.00

**other drinks, as well as dessert can be ordered and paid for directly at the restaurant. Offer exclusively for skiers and snowboarders from 9 years old.*

RESERVATIONS / INFORMATION

Headlamp or torch recommended.

Meeting point: 6.30 p.m. at the Sunnegga-Rothorn valley station; departure at 7 p.m.

Booking: By 5 p.m. on the day before at Zermatt Bergbahnen or online matterhornparadise.ch/webshop

In the event of adverse weather conditions, such as strong winds or extreme cold, we reserve the right to start the descent from Blauherd for safety reasons.

Further information: matterhornparadise.ch